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FR: IMPORTANT : A LIRE ATTENTIVEMENT ET À CONSERVER POUR 
CONSULTATION ULTÉRIEURE.
EN: IMPORTANT, RETAIN FOR FUTURE REFERENCE: READ CAREFULLY.

FR: INSTRUCTIONS D’ASSEMBLAGE
EN: ASSEMBLY INSTRUCTION
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      Operation:
1) Connect the appliance to the adapter, then plug it in. 

2) Press the Power button to turn the appliance on/off. When turned on, the appliance 

will automatically cycle through the different modes every one minute. Once it 

reaches the eighth mode, it will return to the first mode again. 

3)            Press this button to set a timer (15 or 30 minutes). When the timer is up, the 

appliance will automatically shut down. 

4) Press this button             to adjust the massage intensity (there are five levels). The 

default setting is the second level. Press '+' to increase the intensity. When you reach 

the fifth level, pressing '+' will have no effect. Press '-' to reduce the intensity. When you 

reach the first level, pressing '-' will have no effect.

Panel description

Massage position indicator Mode indicator light

Massage position Mode

Timer indicator light

Timer

Intensity

Power



5)                Press this button to select a massage position. Keep pressing to choose 

between 1, 2 and 3 (neck, back and waist) respectively. Press the button again to 

exit this state - the appliance will resume to the automatic cycling through modes.

6)                Press this button to select one of the massage modes - it will 

automatically switch to the next mode after one minute.

Troubleshooting Common Faults:

Specification:

Input voltage 100-240 V
Input AC frequency 50/60 Hz
Output voltage 12 V
Output current 0.6 A
Output power 7.2 W



      Fonctionnement :
1. Connectez l'appareil à l'adaptateur, puis branchez-le.

2. Appuyez sur le bouton d'alimentation pour allumer/éteindre l'appareil. Lorsqu'il est 

allumé, l'appareil passe automatiquement d'un mode à l'autre toutes les minutes. 

Lorsqu'il atteint le huitième mode, il revient au premier mode.

3.           Appuyez sur ce bouton pour régler une minuterie (15 ou 30 minutes).  Lorsque 

la durée programmée est atteinte, l'appareil s'éteint automatiquement.

4. Appuyez sur ce bouton pour régler l'intensité du massage (il y a cinq niveaux). Le 

réglage par défaut                 est le deuxième niveau. Appuyez sur "+" pour augmenter 

l'intensité. Lorsque vous atteignez le cinquième niveau, l'appui sur '+' n'a plus d'effet. 

Appuyez sur '-' pour réduire l'intensité. Lorsque vous atteignez le premier niveau, 

l'appui sur '-' n'a aucun effet.

DESCRIPTION FONCTIONNELLE DU MASSAGE

Description du panneau

Indicateur Position du 
massage

Voyant de mode

Position du massage Mode 

Voyant minuterie

Minuterie 

Intensité

Alimentation



5.                 Appuyez sur ce bouton pour sélectionner une position de massage. Con-

tinuez à appuyer pour choisir entre 1, 2 et 3 (cou, dos et taille) respectivement. Appuy-

ez à nouveau sur la touche pour quitter cet état - l'appareil reprend le cycle automa-

tique des modes.

6.                 Appuyez sur ce bouton pour sélectionner l'un des modes de massage - 

l'appareil passe automatiquement au mode suivant au bout d'une minute.

Dépannage Pannes Courantes :

Spécifications :

Input voltage 100-240 V
Input AC frequency 50/60 Hz
Output voltage 12 V
Output current 0.6 A
Output power 7.2 W

DESCRIPTION FONCTIONNELLE DU MASSAGE




